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Møde Skolebestyrelsesmøde 

Tid 30. november 2021, kl. Kl. 17.00 – 19.30 

Sted Lærerværelset på Nibe Skole 

Deltagere Daniel Olsen, Magnus Friis, Michael Gaunø, Anne Sophie Valbjørn, Christina Hoe Larsen, 
Frank Thinggaard, Annette Skræp, Tine Rytter, Dina Thunberg, Thomas Sørensen, Marianne 
Uhrenholt, Ann Christina Raunsbæk 

Afbud Stinne Almskov, Katrine Rytter, Anne Skipper. 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

• Dagsordenen er godkendt.  

 

2. Det gode møde. (Til beslutning) (10 min) 

Opfølgning fra sidste møde. Bestyrelsesmedlemmerne skulle til dette møde beslutte sig for, hvor 
mange møder årligt, der fremover skal afholdes.  

• Det besluttes, at der reduceres til 6 møder om året à 2,5 times varighed med opstart i 
kommende skoleår. Der suppleres efter behov med onlinemøder af kortere varighed og 
som er situationsbestemte.  

 

3. Opfølgning i forhold til de øgede frihedsgrader. (Til beslutning) (30 min). Bilag vedhæf-
tet. 

Vi er i gang med en proces, hvor vi vil beslutte, hvordan vi vil orientere om feedback til elever og 
forældre i forhold til, at der ikke laves elevplaner i dette skoleår. På sidste møde blev der udleveret 
et udkast til et skriv, som kunne sendes til forældrene. Bestyrelsen blev bedt om inden næste be-
styrelsesmøde at læse dokumentet og komme med en tilbagemelding på indholdet. Der er ikke 
kommet nogle tilbagemeldinger. Vi skal på mødet tage en beslutning om, hvorvidt udkastet skal 
sendes ud i den nuværende form. 

• Feedbackformerne og kommunikationen herom diskuteres. 

• Evalueringsdokumentet tages op igen mhp. tydelig kommunikation.  

 

4. Skolefest (Til diskussion) (25 min) 

I forbindelsen med planlægningen af dette års skolefest er vi blevet bevidste om, at flere forældre 
oplever, at skolefesten bliver en dyr aften for en familie med flere børn. Vi ønsker derfor en dialog 
med bestyrelsen om, hvorvidt der skal justeres på indholdet af skolefesten.  

Typisk er der følgende udgifter. Entre for voksne 35 kr. Børn deltager gratis. Aftensmad er typisk 
35 kr. pr. person. Sodavand sælges for 10 kr. Kager sælges typisk 10-15 kr. Aktiviteter arrangeret 
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af elever f.eks. ansigtsmaling, spøgelsesgang, hurlumhej 5 kr. pr. tur. Overskuddet fra mad går til 
Cafe Hønen. Overskuddet fra elevaktiviteterne går til elevrådet.  

Derudover arrangerer forældrerådene boder med forskellige priser og præmier. Overskuddet er 
typisk 2000 kr. pr klasse.  

I ledelsen har vi overvejet, hvorvidt vi skal holde festen uden boderne fra forældrerådene. Vi øn-
sker at høre bestyrelsens holdning.  

• Økonomien og boderne drøftes herunder fx at nedsætte prisen på værdimærkerne. 

• Konceptet omkring skolefesten tages op på et senere møde.  

  

 

5. Nyt fra… (Til orientering) (10 min) 

• Ledelsen 

• Sprogudvalget har holdt møde – der gives en status 

o Der påtænkes at holde emnedage herom i august-september. 

o Elevrådet vil lave en video med sproget som tematik.  

• Status på Corona 

o Der er fortsat lav Coronasmitte og strukturen omkring elevernes hverdag er 
pt. opretholdt. Kommer der smittestigning eller markante smitteudbrud er vi 
klar til at lave klasseinddelt undervisning. I forhold til skolearrangementer med 
forældrene lave vi begrænset fremmøde fx til forældredelen af alkohol-, ryg-
ning- og rusmiddelseminarerne i de kommende uger.  

 

• DUS-ledelsen 

o  Den kommende måned vil være julehygge med børnene, og vi har valgt ikke 
at invitere forældrene med pga. Corona. 

• Elevråd 

• Formand 

 

 

6. Punkt til orientering til øvrige forældre. (Til beslutning) (5 min) 

Vi udvælger et emne og aftaler form for orientering.  

• Punkt 4 omkring skolefesten er dette mødes orienteringspunkt.  

 

7. Evt. (5 min) 

 

 

8. Spisning (60 min) 

 


